
 

 

Acta Junta 19/01/2022 
Lloc: On line 
Hora: 21:00 
 
Assistents 

Abert, Eli A., David, Xalesta, Juan, Bàrbara,  Marta, Núria, Montse i Eva. 

Ordre del dia 

1. Twitter AFA 

2. Comissió migdia 

3. Homologació casal d´estiu 

4. Signatura digital 

5. Mail Àngels Garriga 

6. Revista Pantera 

7. Benvinguts 

8. Informacions varies 
 

1.TWITTER AFA 

Després de la darrera junta, es va realitzar una valoració de pros i contres per obrir un 

compte, en principi no hi havia consens, la principal activitat serà donar a conèixer les 

activitats que fan les diferents comissions així com les actuacions de la muntanyeta. 

Després de valorar els factors positius, s'aprova obrir-lo. Els responsables d'aquesta 

xarxa social seran Juan i David de la junta de l'AFA i Ruth mare de l´escola. 

Juan farà un escrit amb les normes i en els casos que s'informarà la junta de les 

publicacions. En junta es valorarà el seu funcionament i els resultats obtinguts. 

 

2. COMISSIÓ MIGDIA 

Unes famílies van fer-nos arribar una queixa que els nens es quedaven amb gana, 

sobretot passava el dia que van a piscina que mengen més tard. Aquesta queixa va 

arribar a la cooperativa per dues vies. Es decideix que la via d'actuació serà la 

següent: La comissió de migdia rebrà les queixes, suggeriments, etc. i ho traslladarà a 

les responsables Xalesta i Ei G que són les intermediàries entre AFA-Cooperativa. 

 

La cooperativa ens informa d'un cas particular d'impagat. Demana ajuda a l'AFA per 

actuar amb aquesta família, ja que ells no tenen l'obligació de prestar servei si 

no estan al corrent de pagament. 

Xalesta parlarà amb l'escola i cooperativa i decidirem que fer davant aquesta situació. 

3) HOMOLOGACIÓ CASAL D'ESTIU. 

Es planteja homologar el casal d'estiu, a favor són: donar a conèixer la nostra escola, 



beques i publicitat a través de la web de l'ajuntament. En contra franja d'inscripcions, 

actualment la cooperativa pots inscriure't la setmana abans. 

 

S'informarà la cooperativa per tramitar l'homologació 

 

 

4) SIGNATURA DIGITAL 

Fins ara les subvencions i justificacions les presentava l'actual presidenta Montse La 

Vega, a partir de juny ella deixa el càrrec per al que es demanà voluntaris per portar a 

terme aquesta funció.  

 

5) MAIL ANGELS GARRIGA 

Quan es realitzin baixes de famílies a l'escola, des de la junta donarem de baixa 

els correus en les diferents comissions. 

Núria demanarà a la comissió de comunicació els llistats de correus de totes les 

comissions per actualitzar-les 

 

6) REVISTA PANTERA 

S'acorda comprar els sis exemplars de la revista pantera per deixar-la com a consulta 

a la Biblioteca de l'escola. 

 

7) BENVINGUTS 

Intentar activar una comissió o responsables de les famílies nouvinguts que arriben a 

l'escola. A la pròxima junta oberta els plantejarem als assistents si volen fer 

d'intermediaris. Albert s'encarregarà d'aquesta tasca. 

 

8) INFORMACIONS VÀRIES 

A la reunió del districte s'ha comunicat que durant el mes de febrer es farà la compra 

de la muntanyeta 

Mercat d'intercanvi: Es farà cap al final de març 

El mail que des de junta s'envia els divendres s'ha d'enviar còpia oculta a la 

cooperativa i escola. 

Coordinadora: Trametre mail a les comissions per fer vídeo de presentació per les 

portes obertes. 

Pròxima junta segona setmana de febrer. 

 

Esmenes: l'Eli G i la Marta no van assistir a la reunió i volen fer constar en acta que no 

comparteixen, la decisió de tenir un twitter propi de l’afa, i que no particiaran en cap 

tasca relacionada amb twitter pels següents motius: 

1r – UNITAT. Som una escola, on fins ara, escola i família hem anat a l’una. Tenim un 

sol web, afa i escola conjunt, fins i tot l'assemblea general la convoquem 

conjuntament. No té sentit duplicar missatges i convidar les famílies a participar a 

través de twitter afa quan l'escola ja té un twitter de l'escola, a través del qual podem 

seguir tot el que passa a l’escola sense distinció de qui és l’organitzador. L'afa té altres 

vies (correu electrònic, delegades i els grups de whatsapps de cada classe) on pot fer 

el mateix que faria amb twitter. Altres afes es comuniquen mitjançant twitter propi, sí, 



però potser no tenen el nostre lligam amb l'escola. És a dir, ens separarem mitjançant 

twitter de l'escola perquè se'ns vegi més. L'escola ara mateix informa de les 

comissions, de les trobades, del migdia... de tot el que toca als infants. I nosaltres ho 

separem. Escola farà twits pel que passa a l'escola de 9 a 12.30h i de 15 a 16.30? I 

nosaltres la resta de temps? Pel que sigui, aquesta escola i aquesta afa fins ara han 

estat molt unides i nosaltres valorem molt positivament que sigui així; per nosaltres és 

una part essencial  i diferencial de la nostra escola. No ens compensa aquest 

trencament, aquesta separació ja que, per nosaltres, l'únic que guanyem tenint twitter 

propi és tenir twitter propi, tenir una visibilitat que ja tenim per altres mitjans, i més 

feina. 

2n – SOM UNA ASSOCIACIÓ SENSE ÀNIM DE LUCRE. No necessitem fer-nos 

publicitat ni campanyes de promoció. La nostra activitat ha d’estar motivada per 

millorar la vida dels infants a l’escola. Ells no tenen twitter i amb les seves famílies 

tenim canals de comunicació més directes i personals (a la porta, a les escales, a 

través de les delegades, whattapp, correu electrònic). L’energia i el temps invertit en 

twitter com reverteixen en positiu sobre els nostres infants? 

3r PERILLS DE LA XARXA. Twitter és una xarxa on hi ha força confrontació entre 

usuaris i el llenguatge sovint és agressiu. Podria generar confrontacions entre 

famílies? No ens convenç la manera de comunicar immediata i les converses que 

genera twitter. Com hem dit, en el nostre cas, pensem que tenim els circuits perquè la 

informació arribi a tothom. Què en traiem d'estar a twitter i ser més visibles entre les 

famílies i a altres entorns? No tenim problemes perquè la gent no sàpiga quan és una 

afa oberta o un tall de carrer. Què volem? Estar allà? Que se'ns vegi? Ser com altres 

afes, com altres entitats? 

4T SENTIR-NOS REPRESENTATS. Som una comunitat molt heterogènia. La connexió 

que compartim és l’escola de les nostres criatures, però cadascú té una visió diferent 

del món, unes creences, una ideologia diferent... Tothom s’hi podria sentir representat 

en tota l’activitat (els nostres twitts, els retwiits, a qui es segueix...)? No hem de perdre 

de vista que tothom no només és la junta, sinó totes les famílies de l’escola. 

5è ASPECTES LEGALS. Si sorgeix alguna situació conflictiva, qui se’n fa 

responsable? La presidència de l’AFA? Ara estem molt tranquils perquè el que es 

publica al web ha passat per l'escola. L'escola sap qui no ha cedit els drets d'imatge, 

nosaltres ni tan sols els recollim. Si pel que fos publiquéssim alguna cosa fora de lloc, 

què passaria? Ens hem informat? Un dia ens va arribar que a alguna entitat l'havien 

multada per enganxar cartells a les parets del barri. No sabem si és veritat, però potser 

no coneixem tots els perills que comporten les nostres accions. 

6è ADMIN DEL TWITTER. És una figura controvertida. Twitter vol immediatesa, però 

una sola persona no pot gestionar les opinions i les sensibilitats de tantes famílies. 

Quin ha de ser el perfil d’aquesta persona? Qui porti twitter ha de tenir en compte 

moltes coses, és una feina important perquè representa la junta i totes les famílies 

sòcies, ha de tenir tota la confiança de la junta i ha de tenir paciència per no emetre un 

twit si la resta de junta no ha dit res (si ho hem acordat així). A la junta portem el ritme 

de mares i pares que ens hi dediquem quan podem, i potser el twitter porta un ritme 

més ràpid. Escollir la persona, tant ara com quan sigui, i que la persona vulgui, pot ser 

també difícil. 

7a TENIR TWITTER AUGMENTARIA LA PARTICIPACIÓ? Què entenem per 

participació? Fer likes, i parlar per un mòbil o ajudar a muntar l’escenari per la festa de 



fi de curs? Per la vida diària de l’AFA no cal tenir un compte a part del de l’escola. 

Podem entendre que tasques com la Muntanyeta puguin tenir necessitats diferents al 

dia a dia de l’associació. Tal com es va crear un web de Recuperem la Munanyeta, es 

podria crear un compte de Twitter «Recuperem la Muntanyeta». 

8a. AUGMENT DE FEINA: el twitter genera feina i tots tenim una energia i temps 

determinats. Si invertim esforços en això, potser no ho dedicarem a altres coses. Si 

tenim tres correus per llegir i un és proposta twitter (que ha d'estar per ja, que és 

urgent) llegirem aquest, i els altres si podem. Obrir una tasca de feina nova a la junta 

ha de ser una decisió molt consensuada i conscient. 

9a. OPINIÓ DE L'ESCOLA: en fer el reglament de règim inten i els estatuts fa uns anys 

no vam pensar que el que aprovéssim en assemblea de l'afa podria perjudicar l'escola, 

i, en canvi, així ha estat. L'escola és l'última responsable del que faci l'Afa si implica 

temps lectiu. Hem parlat amb l'escola de com ho veu? Potser abans de prendre cap 

decisió hauríem de plantejar el tema a l'escola; no perquè ens doni cap vistiplau, sinó 

per la confiança que ens tenim i si pensa que pot perjudicar l'escola. 


